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BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Commissie Bestuur en Samenleving - dinsdag 13 oktober 2020 19:30
   Besluit Burgemeester Paans verzoekt de commissie goed na te denken over de functionaliteit

van het stellen van vragen. In deze tijd van Corona, waar een grote druk ligt op de
organisatie, kan een beantwoording van vragen een behoorlijke extra druk opleveren. 

Margreet de Deugd (CDA) beaamt dit en weet dat in het licht van Corona weinig andere
zaken echt belangrijk zijn. Toch, na enige druk vanuit de commissie, twee korte vragen:
1. Is het verplicht om in de Rederij een consumptie te nuttigen als je aan een tafel gaat
zitten. De burgemeester beantwoord deze vraag bevestigend. Met uitzondering van de
grote leestafel van de bibliotheek. Daar is consumptie niet verplicht.
2. Op het Scheldeplein heeft een grote marktkraam afscheid genomen en er is nu een
"gat" ontstaan. Kan dit opgevuld worden? Wethouder Peter Verheij geeft aan dat vanaf
de komende zaterdag hier weer een nieuwe groente- en fruitkraam zal komen te staan.

Jako Sterrenburg (CU) benoemd de prachtige tentoonstelling over de Hawker Typhoon in
de Rederij en dat het in deze tijd van Corona toch jammer is dat weinig mensen deze
kunnen zien. Is het wellicht mogelijk om deze tentoonstelling te digitaliseren?
Burgemeester Paans is het met hem eens en zal deze vraag neerleggen bij de
Historische Vereninging.


